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ПРОТОКОЛ № 8 

 

От заседанието на ФС на ФЕТТ, състояло се на 15.05.2024 г. от 13 часа. 

Списъчен състав на ФС 27 члена, редуциран състав 24, кворум 16,  присъстват  

21. 

Списъчен хабилитиран състав на ФС 22 члена, редуциран състав 19, 

кворум 13, присъстват 16. 

Отсъстват: проф. д-р Георги Ангелов, доц. д-р Елица Гиева и доц. д-р 

Мария Александрова – командировка в чужбина;  доц. д-р Румен Йорданов, 

доц. д-р инж. Росен Радонов, доц. д-р Християн Кънчев. 

 

Деканът, проф. И. Илиев обяви, че има необходимия кворум и откри 

заседанието. 

Поради отсъствие на доц. Мария Александрова  - командировка в 

чужбина, проф. Илиев предложи за протоколчик на настоящото заседание на 

ФС,  да бъде избрана маг. ик. Адриана Николова. 

С явно гласува предложението беше прието единодушно. 

 

Дневен ред: 

 

1. Kадрови въпроси. 

Докладва: доц. д-р инж. Д. Арнаудов 

                  Зам. – декан НПД 

2. Възлагане на хонорувани часове  в ТУЕС за 2 срок на учебната 

2023/2024 година. 

Докладва: проф. дн  инж. И. Пандиев 

                       Зам. – декан УД 

 

 

3. Разни  

 

Проф. дтн инж. Иво Илиев направи предложение в дневния ред да бъде 

включена 4-та допълнителна точка – Номинации за участие в конкурси за 

академици и чл. кореспондент на БАН – 2024г. в направление „Инженерни 

науки“.  

С явно гласуване  точките в дневния ред и направеното допълнително 

предложение бяха приети единодушно. 

 

Деканът, проф. И. Илиев, предложи следната комисия за провеждане 

на тайното гласуване: 

Председател: доц. д-р инж. Боряна Цанева 
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        Членове: доц. д-р инж. Любомир Богданов 

                         ас. Николай Томчев  

                         Николай Неховски - докторант          

С явно гласуване предложението беше прието единодушно. 

 

 

По точка първа от дневния ред: 

 

                 = По доклад на доц. д-р инж. Георги Николов, ръководител на 

катедра  „Електронна техника“ беше внесено предложение за удължаване на 

срока на трудовия договор с 1 (една) година (трето удължение) на проф. дн 

инж. Славка Славчева Цанова , считано от 21.07.2024 г. 

 

      Членовете на ФС проведоха тайно гласуване с резултат: 

                           Гласували:  21  ДА: 18   Не подкрепям:  1    Невалидни: 2  

       

Решение: ФС на ФЕТТ утвърждава предложението и предлага да бъде    

внесено в АС на ТУ – София. 

 

                 = По доклад на доц. д-р инж. Георги Николов, ръководител на 

катедра  „Електронна техника“ беше внесено предложение за удължаване на 

срока на трудовия договор с 1 (една) година (първо удължение) на проф. д-р 

инж. Марин Беров Маринов, считано от 10.08.2024 г. 

 

      Членовете на ФС проведоха тайно гласуване с резултат: 

                           Гласували: 21   ДА: 19  Не подкрепям:  1    Невалидни:  1 

       

Решение: ФС на ФЕТТ утвърждава предложението и предлага да бъде    

внесено в АС на ТУ – София. 

 

По точка втора от дневния ред: 

 

            = По доклад на проф. д-р инж. Петър Якимов, научен ръководител на 

ТУЕС беше внесено предложение за допълнително възлагане на занятия на 

хонорувани на преподаватели в ТУЕС за 2 срок на учебната 2023/2024 г.: 

 

  Членовете на ФС и тези със степен „д-р“ проведоха тайно гласуване с 

резултат: 

         Гласували:  17     ДА 

Манол Велиславов Денев – до 120 часа „База данни“ – теория и 

практика – 11 кл. 
17 
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Михаил Кирилов Кирилов – до 120 часа „База данни“ – теория и 

практика – 11 кл. 
17 

Петър Петров Кузмин – до 200 часа „Мрежова информационна 

сигурност“ – теория и практика – 12 кл. 
17 

Димян Маринов Михнев – до 240 часа ‚Увод във вградените 

микрокомпютърни системи“ – теория и практика – 10 кл. 
17 

Не подкрепям никого   0 

Невалидни   0 

 

Решение: ФС на ФЕТТ утвърждава предложението. 

  

  По точка трета от дневния ред: 

 

= По доклад на доц. д-р инж. Георги Николов, ръководител на катедра 

„Електронна техника“ беше внесено предложение за рецензент на учебник 

„Основи на биомедицинското инженерство” с автори проф. дтн инж. Иво 

Цветанов Илиев и доц. д-р инж. Боряна Рангелова Цанева, предназначен за 

студентите от специалност „Електронни информационни системи” на ФЕТТ, 

да бъде избрана проф. д-р инж. Галидия Иванова Петрова.  

 

    Решение : С явно гласуване ФС на ФЕТТ утвърждава предложението. 

 

 

По точка четвърта от дневния ред: 

 

= По доклад на доц. д-р инж. Георги Николов, ръководител на катедра 

„Електронна техника“ беше внесено предложение за участие на чл.-кор. проф. 

дтн инж. Георги Славчев Михов в конкурс за избор на академици на 

Българската академия на науките – 2024 г., в научно направление „Инженерни 

науки“. 

 

     Членовете на ФС проведоха тайно гласуване с резултат: 

                           Гласували: 21   ДА: 21  Не подкрепям: 0   Невалидни: 0  

       

  Решение: ФС на ФЕТТ утвърждава предложението. 

 

= По доклад на доц. д-р инж. Георги Николов, ръководител на катедра 

„Електронна техника“ беше внесено предложение за участие  на проф. дтн инж. 

Иво Цветанов Илиев в конкурс за избор на член-кореспондент на Българската 

академия на науките в научно направление „Инженерни науки“. 

 



4 
 

     Членовете на ФС проведоха тайно гласуване с резултат: 

                           Гласували: 20   ДА: 20  Не подкрепям: 0     Невалидни:  0 

       

Решение: ФС на ФЕТТ утвърждава предложението. 

 

 

     Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито от доц. 

 д-р инж. Димитър Арнаудов- Зам.- декан по НПД. 

 

 

Декан на ФЕТТ: 

        (проф. дтн инж. Иво Илиев) 

 

       Протоколчик: 

        (маг. ик. Адриана Николова) 


